
  Styremøte 12-2017 
 

Dato: Onsdag 03.12.2017 kl 2000 
Sted: Varmestua 
Til stede fra styret: Bjørn, Grethe, Inger, Trond, Reidun, Jomar, Christian, Ketil og Katinka 
Andre til stede: Finn Olav Odde fra Ørland Kommune   
Fraværende:  
Innkalt med mail og sms 5/12-17 
 
Nye saker: 
 
Vi startet med saken som involverte Ørland Kommune: 
89/17 Status avtale Bjørn Finseth 
På forrige styremøte vedtok vi og ikke å gå videre med avtalen med Bjørn Finseth, da 
størrelse på veien ble atskillig bredere enn først forespeilet.  
I den forbindelse var Finn Olav til stedet for å redegjøre litt status og veien videre. 
Deretter vedtok styret enstemmig å inngå avtale med Bjørn Finseth. 
Avtalen blir endelig godkjent av generalforsamling i Ørland Travklubb 25. januar 2018. 
Styret vil jobbe videre med Bjørn Finseth for å få plass noen siste detaljer i avtalen.  
 
88/17 Godkjenning av siste styrereferat fra 26.10.17 
Enstemmig godkjent 
 
90/17 Generalforsamling 2018 
Avholdes torsdag 25. januar 2018 kl 1900, i klubbhuset. 
Forberedelser: årsberetning, regnskap, evt. innkomne saker. 
Ketil setter i gang valgkomiteen. 
 
91/17 Vintervedlikehold løpsbane/rettbane 
Enighet om at vi holder banen åpen så langt det lar seg gjøre, uten at det påløper store 
kostnader. 
Lager isbane på rettbanen om forholdene ligger til rette for det. 

 
92/17 Terminliste 2018 
Ørland Travklubb fikk datoene som foreslått ved forrige styremøte: 
14. april Lokalkjøring 
30. juni Premiekjøring 
6. oktober Sponsorkjøring 
 
Utstilling 22. april  
 
93/17 Utstilling 2018 
Utstillingen satt til 22. april. 
Hoppe- og unghestutstilling. 
Arild sender inn søknad på vegne av travklubben. 
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94/17 Dugnad 
Lyspærer på rettbanen er skiftet. 
Inger, sammen med Christian, lager en smørbrødliste til tårnet. 
 
Eventuelt 
95/17  
Årsfest 2018: Inger tok på seg ansvaret med å ordne en fest.  
 
96/17 
Ungdomsgruppe: Aktivitetsgruppa ser på mulighetene for å gjøre om gruppa til ei kombinert 
ungdoms- og aktivitetsgruppe. Vil kunne søke MNTF om tilskudd til etablering av 
ungdomsgruppe. 
 
 
 
 
 
 
Ingen flere saker lå til behandling og møtet ble hevet. 
 
 
Styrereferat sendes ut til styremedlemmene på mail. 
Referatet godkjennes på neste styremøte. 


